

WiseSpot Company Limited 斯博有限公司



25/F., Greenwich Centre, 260 King's Road, North Point,
Hong Kong
Tel: (852) 3169 3169
Fax: (852) 3169 3102
Website: www.wisespotgroup.com
Email Address: enquiry@wisespotgroup.com

香港北角英皇道 260 號怡安中心 25 樓
電話：(852) 3169 3169
傳真：(852) 3169 3102
網址：www.wisespotgroup.com
電子郵件：enquiry@wisespotgroup.com

Senior Management

Mr. Franky Lai	Chairman & CEO
Mr. KY Chun	Engineering Director
Mr. Vincent Lam	VP, Commercial Operations

高層管理人員

賴永雄先生	主席及行政總裁
秦建業先生	技術總監
林濤先生	副總裁 (業務拓展)

Business Activities

Founded in 2001 and headquartered in Hong Kong, WiseSpot Company Limited is a leading developer and system integrator of best-in-class communication technologies and digital transformation solutions, which are key elements to help telecommunication service providers and enterprises optimize their network resources, streamline business and operation support systems, and improve quality of experience for their customers.

From account servicing, product development to after-sales maintenance, our technology-savvy team supports clients at every stage of their operations both locally and across borders.

We are currently supporting over 100 major installations globally spanning Greater China, Singapore, Australia, UK and USA. Through our international product development partnership network of over 20 quality vendors, WiseSpot is continually creating and implementing the best and most innovative solutions for both telcos and enterprises to meet the needs driven by a rapidly evolving technology landscape and changing market trends.

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: WiseSpot Company Limited – Taiwan Branch

業務概況

斯博有限公司成立於 2001 年，總部設在香港，在本地通信方案開發和系統集成業界具領導性地位。多年來透過引入各種頂級的通信科技和效率提升方案，協助電信服務供應商和企業優化其通信服務網絡資源、簡化業務和營運的支援系統，及提高其用戶的服務體驗質素。

斯博擁有經驗豐富、技術嫻熟的團隊，從客戶服務、產品開發至售後維護，無論是本地還是跨國界，在每個業務環節上都能夠有效為客戶提供所需的支持。

目前我們為分佈在大中華、新加坡、澳洲、英國和美國等地超過 100 個運作中的重要通信業務系統提供技術支援。斯博亦擁有國際化的產品開發夥伴網絡，集合超過 20 個頂尖技術供應商，使我們能不斷地為電信運營商和企業研發實現最好、最創新的解決方案，以順應迅速發展的技術環境和瞬息萬變的市場趨勢。

聯營或附屬公司

公司名稱：香港商斯博科技有限公司—台灣分公司